

# SHARED SERVICES CANADA

## Challenge-Based Solicitation (CBS) For Discoverable and Trusted Data Assets in Support of Decision Making

### Bidder's Webinar

**DATE:** June 30, 2020

**TIME:** 1:00PM – 2:00PM (in English)

**LOCATION:** MS Teams

### MINUTES

#### **1:00PM – 1:10PM Introduction and Attendance**

Guyline Carrière (Director, Centre of Expertise in Agile and Innovative Procurement (CoEAIP)) has made introductory remarks followed by a roundtable introduction of the SSC team as well as participating vendors.

#### **1:10PM – 1:40PM Presentation to Bidders**

Please refer to Webinar - Challenge-Based Solicitation - IBG – EN for the contents of the presentation. The presentation contained overview of the technical requirement, a summary of the procurement process as well as some tips of how to prepare a successful proposal. The presentation was followed by the questions and answers period.

#### **1:40PM – 1:55PM Questions and Answers**

All questions and answers associated with the webinar are being published as part of Amendment 002 for the CBS.

#### **1:55PM – 2:00PM Closing Remarks**

A reminder of key dates was provided. Guyline Carrière thanked bidders for their input and participation in this innovative challenge-based solicitation. SSC encouraged vendor's participation in the next stage of the procurement process which is Invitation to Refine that will take place on July 14th.

## SERVICES PARTAGÉS CANADA

### Sollicitation par défi (SPD)

pour

### Des actifs de données fiables et découvrables pour étayer la prise de décisions

**DATE:** 30 juin 2020

**HEURE :** 14h00 – 15h00 (en français)

**LIEU:** MS Teams

#### **14 h 00 - 14 h 10 Introduction et présence**

Guyline Carrière (directrice, Directrice, Centre d'expertise en approvisionnement agile et novateur) accueille les participants, présente l'équipe de SPC ainsi que les fournisseurs participants.

#### **14 h 10 - 14 h 40 Présentation aux soumissionnaires**

Veillez-vous référer au Webinaire - Sollicitation par défi - « Des actifs de données fiables et découvrables pour étayer la prise de décisions » pour le contenu de la présentation. La présentation contenait un aperçu des besoins techniques, un résumé du processus d'approvisionnement ainsi que quelques conseils sur la façon de préparer une proposition retenue. La présentation a été suivie d'une période de questions et réponses.

#### **14 h 40 - 14 h 50 Questions et réponses**

Toutes les questions et réponses associées au webinaire seront publiées dans le cadre de l'amendement 002 pour la SCS.

#### **14 h 55 - 15 h 00 Mot de clôture**

Un rappel des dates clés a été fourni. Guyline Carrière a remercié les soumissionnaires pour leur participation à ce webinar. SPC encourage les fournisseurs à participer à la prochaine étape du processus d'approvisionnement, soit l'invitation à peaufiner, qui aura lieu le 14 juillet prochain